
 

 

Komisija za Statut i akte 
 

Broj: 04-GV-04-1142/23   

Sarajevo, 25.07.2023. godine 

 

ZAPISNIK O RADU 

67. SJEDNICE KOMISIJE ZA STATUT I AKTE 

GRADSKOG VIJEĆA GRADA SARAJEVA 

održane 25.07.2023. godine 
 

Prisutni:  

1. Toni Vukadin, predsjedavajući,  

2. Dženan Tikveša, zamjenik predsjedavajućeg 

3. Muamer Mekić, član  

4. Alma Čengić, članica 

5. Alen Girt, po ovlaštenju umjesto Adi Škaljića, člana 

6. Drago Jurić, član  

7. Bajro Biber, član  

8. Vedran Dodik, član 

 

Odsutna: Selvira Vilić, članica  
 

Sjednici iz Gradskog vijeća Grada Sarajeva prisustvuje: 

- Mirjana Đanović-Stanić, rukovodilac Stručne službe za poslove Gradskog vijeća Grada 

Sarajeva 
 

Sjednici prisustvuju: 

- Meliha Olovčić, ispred Gradske službe za lokalnu samoupravu 

- Dženana Šarčević, ispred Stručne službe za poslove kabineta i Gradske uprave, 

- Arijana Musić, ispred Gradske službe za urbano planiranje, investicije, stambene i komunalne 

poslove 

- Amir Pandžo, ispred Gradske službe za urbano planiranje, investicije, stambene i komunalne 

poslove 

- Zinaida Čengić, ispred Stručne službe za protokolarne poslove, odnose s javnošću i 

međunarodnu saradnju 
 

Predsjedavajući Komisije je u 15.09 sati otvorio sjednicu Komisije, pozdravio prisutne i utvrdio 

kvorum za punovažan rad i odlučivanje. 

 

Sjednica je započela razmatranjem i usvajanjem Zapisnika o radu 66. sjednice Komisije za Statut i 

akte Gradskog vijeća Grada Sarajeva održane 17.07.2023. godine, sa pet glasova „za“ i jednim 

„suzdržanim“ glasom. 
 

Predsjedavajući Komisije je podsjetio na naknadno dodane tačke u prijedlog dnevnog reda  uz poziv 

za  67 sjednicu Komisije za Statut i akte.  

  

 

 



 

 

 

Na prijedlog Predsjedavajućeg, Komisija za Statut i akte je jednoglasno usvojila sljedeći dnevni red: 

1. Mišljenje o Prijedlogu Odluke o obnovi fasada u obuhvatu Historijskog urbanog krajolika 

2. Mišljenje o Prijedlogu Odluke o utvrđivanju posebnog značaja za Grad Sarajevo za Udruženje 

Kupujmo i koristimo domaće-kvalitetno proizvedeno u Bosni i Hercegovini 

3. Mišljenje o Prijedlogu Odluke o davanju saglasnosti gradonačelnici Grada Sarajeva za 

potpisivanje Memoranduma o razumijevanju između Grada Kaira, Arapska Republika Egipat, 

i Grada Sarajeva, Bosna i Hercegovina 

4. Mišljenje o Prijedlogu Odluke o davanju saglasnosti gradonačelnici Grada Sarajeva za 

okončanje projekta „Izgradnja mreže fekalnih otpadnih voda objekta koji je lociran uz dolaznu 

stanicu Trebevićke žičare“ 

5. Mišljenje o Prijedlogu zaključaka Tematske sjednice o problematici provođenja nadležnosti 

Grada Sarajeva iz oblasti urbanog planiranja 

6. Mišljenje o Prijedlogu Odluke o dopuni Odluke o imenovanju vršioca dužnosti predsjednika 

Skupštine Javnog preduzeća za upravljanje, zaštitu i održavanje objekata Grada Sarajeva i 

obavljanje komunalnih i drugih djelatnosti od javnog interesa Grada Sarajeva (JP „Sarajevo“ 

d.o.o.), na period do 3 (tri) mjeseca 

7. Mišljenje o Prijedlogu Odluke o davanju saglasnosti gradonačelnici Grada Sarajeva za 

potpisivanje „Deklaracije gradonačelnika za bolju prevenciju, spremnost i odgovor na 

pandemiju“ 

8. Mišljenje o Prijedlogu Odluke o formiranju Odbora za organizaciju obilježavanja 40. 

godišnjice Zimskih olimpijskih igara održanih 1984. u Sarajevu 

9. Tekuća pitanja 

 

 

TAČKA 1.  

Mišljenje o Prijedlogu Odluke o obnovi fasada u obuhvatu Historijskog urbanog 

krajolika 
 

Uvodno izlaganje podnio je Amir Pandžo, ispred Gradske službe za urbano planiranje, investicije, 

stambene i komunalne poslove. 

 

Uslijedila je rasprava u kojoj su učestvovali Dženan Tikveša, zamjenik Predsjedavajućeg i Toni 

Vukadin, Predsjedavajući Komisije a odgovore na pitanja dao je Amir Pandžo, ispred Gradske službe 

za urbano planiranje, investicije, stambene i komunalne poslove. 

 

Poslije uvodnog izlaganja i rasprave, te sažetka Predsjedavajućeg, Komisija za Statut i akte je sa pet 

glasova „ZA“ i jednim glasom „PROTIV“ usvojila sljedeći zaključak: 

Komisija za Statut i akte konstatatuje da je predloženi akt dostavljen od strane ovlaštenog 

predlagača, po propisanoj proceduri u propisanoj formi, na osnovu Statuta Grada Sarajeva i 

Poslovnika Gradskog vijeća Grada Sarajeva, u skladu s Ustavom i Zakonom, te sugeriše 

Gradskom vijeću Grada Sarajeva da razmatra Odluku o obnovi fasada u obuhvatu Historijskog 

urbanog krajolika kako je predložena. 

 

Alma Čengić, članica Komisije je u 15:14 sati pristupila radu sjednice. 

 

TAČKA 2.  

Mišljenje o Prijedlogu Odluke o utvrđivanju posebnog značaja za Grad Sarajevo za 

Udruženje Kupujmo i koristimo domaće-kvalitetno proizvedeno u Bosni i Hercegovini 
 

Uvodno izlaganje podnijela je Meliha Olovčić, ispred Gradske službe za lokalnu samoupravu. 

 



 

 

 

Poslije uvodnog izlaganja, na prijedlog Predsjedavajućeg, Komisija za Statut i akte je jednoglasno 

usvojila sljedeći zaključak: 

Komisija za Statut i akte konstatatuje da je predloženi akt dostavljen od strane ovlaštenog 

predlagača, po propisanoj proceduri u propisanoj formi, na osnovu Statuta Grada Sarajeva i 

Poslovnika Gradskog vijeća Grada Sarajeva, u skladu s Ustavom i Zakonom, te sugeriše 

Gradskom vijeću Grada Sarajeva da razmatra Odluku o utvrđivanju posebnog značaja za Grad 

Sarajevo za Udruženje Kupujmo i koristimo domaće-kvalitetno proizvedeno u Bosni i 

Hercegovini kako je predložena. 

 

TAČKA 3.  

Mišljenje o Prijedlogu Odluke o davanju saglasnosti gradonačelnici Grada Sarajeva 

za potpisivanje Memoranduma o razumijevanju između Grada Kaira, Arapska 

Republika Egipat, i Grada Sarajeva, Bosna i Hercegovina 
 

Uvodno izlaganje podnijela je Zinaida Čengić, ispred Stručne službe za protokolarne poslove, odnose 

s javnošću i međunarodnu saradnju. 

 

Poslije uvodnog izlaganja, na prijedlog Predsjedavajućeg, Komisija za Statut i akte je jednoglasno 

usvojila sljedeći zaključak: 

Komisija za Statut i akte konstatatuje da je predloženi akt dostavljen od strane ovlaštenog 

predlagača, po propisanoj proceduri u propisanoj formi, na osnovu Statuta Grada Sarajeva i 

Poslovnika Gradskog vijeća Grada Sarajeva, u skladu s Ustavom i Zakonom, te sugeriše 

Gradskom vijeću Grada Sarajeva da razmatra Odluku Odluke o davanju saglasnosti 

gradonačelnici Grada Sarajeva za potpisivanje Memoranduma o razumijevanju između Grada 

Kaira, Arapska Republika Egipat, i Grada Sarajeva, Bosna i Hercegovina kako je predložena. 

 

TAČKA 4.  

Mišljenje o Prijedlogu Odluke o davanju saglasnosti gradonačelnici Grada Sarajeva 

za okončanje projekta „Izgradnja mreže fekalnih otpadnih voda objekta koji je lociran 

uz dolaznu stanicu Trebevićke žičare“ 
 

Uvodno izlaganje podnio je Amir Pandžo, ispred Gradske službe za urbano planiranje, investicije, 

stambene i komunalne poslove. 
 

Uslijedila je rasprava u kojoj su učestvovali Dženan Tikveša, zamjenik Predsjedavajućeg i Toni 

Vukadin, Predsjedavajući Komisije a odgovore na pitanja dao je Amir Pandžo, ispred Gradske službe 

za urbano planiranje, investicije, stambene i komunalne poslove. 

 

Poslije uvodnog izlaganja i rasprave, na prijedlog Predsjedavajućeg, Komisija za Statut i akte je 

jednoglasno usvojila sljedeći zaključak: 

Komisija za Statut i akte konstatatuje da za okončanje projekta nije potrebna saglasnost 

Gradskog vijeća, a da je za implementaciju javne nabavke iz predložene Odluke, potrebno 

izmijeniti Plan javnih nabavki, te sugeriše Predlagaču da povuče predloženu Odluku, a o potrebi 

okončanja projekta da Gradsko vijeće upozna putem informacije, u povodu čijeg razmatranja 

bi Gradsko vijeće moglo donijeti zaključak kojim bi podržalo završetak projekta. 

 

 
Bajro Biber, član Komisije je u 15.27 sati napustio sjednicu zbog ranije preuzetih obaveza.  

 

 



 

 

 

TAČKA 5.  

Mišljenje o Prijedlogu zaključaka Tematske sjednice o problematici provođenja 

nadležnosti Grada Sarajeva iz oblasti urbanog planiranja 
 

Vedran Dodik, član Komisije je u 15:30 sati pristupio radu sjednice. 
 

Poslije diskusije, na prijedlog Predsjedavajućeg, Komisija za Statut i akte je jednoglasno usvojila 

sljedeći zaključak: 

Komisija za Statut i akte konstatatuje da je predloženi akt dostavljen od strane ovlaštenog 

predlagača, po propisanoj proceduri u propisanoj formi, na osnovu Statuta Grada Sarajeva i 

Poslovnika Gradskog vijeća Grada Sarajeva, u skladu s Ustavom i Zakonom, te sugeriše 

Gradskom vijeću Grada Sarajeva da razmatra Zaključke Tematske sjednice o problematici 

provođenja nadležnosti Grada Sarajeva iz oblasti urbanog planiranja kako su predloženi u 

tekstu usaglašenom sa prijedlozima Odbora za urbanizam i upotrebu lokalnog zemljišta. 

 

TAČKA 6.  

Mišljenje o Prijedlogu Odluke o dopuni Odluke o imenovanju vršioca dužnosti 

predsjednika Skupštine Javnog preduzeća za upravljanje, zaštitu i održavanje objekata 

Grada Sarajeva i obavljanje komunalnih i drugih djelatnosti od javnog interesa Grada 

Sarajeva (JP „Sarajevo“ d.o.o.), na period do 3 (tri) mjeseca 
 

Uvodno izlaganje podnijela je  Dženana Šarčević, ispred Stručne službe za poslove kabineta i Gradske 

uprave. 
 

Poslije uvodnog izlaganja, na prijedlog Predsjedavajućeg, Komisija za Statut i akte je jednoglasno 

usvojila sljedeći zaključak: 

Komisija za Statut i akte konstatatuje da je predloženi akt dostavljen od strane ovlaštenog 

predlagača, po propisanoj proceduri u propisanoj formi, na osnovu Statuta Grada Sarajeva i 

Poslovnika Gradskog vijeća Grada Sarajeva, u skladu s Ustavom i Zakonom, te sugeriše 

Gradskom vijeću Grada Sarajeva da razmatra Odluku o dopuni Odluke o imenovanju vršioca 

dužnosti predsjednika Skupštine Javnog preduzeća za upravljanje, zaštitu i održavanje objekata 

Grada Sarajeva i obavljanje komunalnih i drugih djelatnosti od javnog interesa Grada 

Sarajeva (JP „Sarajevo“ d.o.o.), na period do 3 (tri) mjeseca kako je predložena. 

 

TAČKA 7.  

Mišljenje o Prijedlogu Odluke o davanju saglasnosti gradonačelnici Grada Sarajeva 

za potpisivanje „Deklaracije gradonačelnika za bolju prevenciju, spremnost i odgovor 

na pandemiju“ 
 

Uvodno izlaganje podnijela je Zinaida Čengić, ispred Stručne službe za protokolarne poslove, odnose 

s javnošću i međunarodnu saradnju. 
 

Poslije uvodnog izlaganja, na prijedlog Predsjedavajućeg, Komisija za Statut i akte je jednoglasno 

usvojila sljedeći zaključak: 

Komisija za Statut i akte konstatatuje da je predloženi akt dostavljen od strane ovlaštenog 

predlagača, po propisanoj proceduri u propisanoj formi, na osnovu Statuta Grada Sarajeva i 

Poslovnika Gradskog vijeća Grada Sarajeva, u skladu s Ustavom i Zakonom, te sugeriše 

Gradskom vijeću Grada Sarajeva da razmatra Odluku o davanju saglasnosti gradonačelnici 

Grada Sarajeva za potpisivanje „Deklaracije gradonačelnika za bolju prevenciju, spremnost i 

odgovor na pandemiju“ kako je predložena. 



 

 

 
 

TAČKA 8.  

Mišljenje o Prijedlogu Odluke o formiranju Odbora za organizaciju obilježavanja 40. 

godišnjice Zimskih olimpijskih igara održanih 1984. u Sarajevu 
 

Na prijedlog Predsjedavajućeg, Komisija za Statut i akte je jednoglasno usvojila sljedeći zaključak: 

Komisija za Statut i akte konstatatuje da je predloženi akt dostavljen od strane ovlaštenog 

predlagača, po propisanoj proceduri u propisanoj formi, na osnovu Statuta Grada Sarajeva i 

Poslovnika Gradskog vijeća Grada Sarajeva, u skladu s Ustavom i Zakonom, te sugeriše 

Gradskom vijeću Grada Sarajeva da razmatra Odluku o formiranju Odbora za organizaciju 

obilježavanja 40. godišnjice Zimskih olimpijskih igara održanih 1984. u Sarajevu kako je 

predložena. 

 

 

TAČKA 9. 

Tekuća pitanja  
 

Pod ovom tačkom dnevnog reda nije bilo zaključaka. 

 

 

PREDSJEDAVAJUĆI KOMISIJE 

 

Toni Vukadin, s.r. 

 

 

Predsjedavajući Komisije je u 15.40 sati zaključio rad 67. sjednice Komisije za Statut i akte Gradskog 

vijeća Grada Sarajeva. 


